



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2021年12月17日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”類別 1-5，第 172-173 頁，商標註冊申請編號 305741983 的其他詳情應為“獲同意註冊，編號 305619772。”。

關於2022年2月25日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”類別 31-35，第114-115頁，商標註冊申請編號 305753089 的其他詳情應為“獲同意註冊，編號 305702544。”。

關於2022年3月25日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”類別 6-10，第 54-56 頁；類別 31-35，第 100-102 頁；類別 41-45，第 18-19 頁及第 138-139 頁，商標註冊申請編號 305655051 的其他詳情應為“By consent, No. 304076893, 304076901, 304076910, 304076929, 304076938, 304076947, 304076956, 304076974, 304076992, 304652163。”。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 17 December 2021:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 1-5, on pages 172-173, the other particulars of Trade Mark Application No. 305741983 should read “獲同意註冊，編號 305619772。”。

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 25 February 2022:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 31-35, on pages 114-115, the other particulars of Trade Mark Application No. 305753089 should read “獲同意註冊，編號 305702544。”。

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 25 March 2022:

Under the section "Acceptance for Registration (Full Version)" Class 6-10, on pages 54-56; Class 31-35, on pages 100-102; Class 41-45, on pages 18-19 and 138-139, the other particulars of Trade Mark Application No. 305655051 should read "By consent, No. 304076893, 304076901, 304076910, 304076929, 304076938, 304076947, 304076956, 304076974, 304076992, 304652163." .